
Från: Yvonne Andrén  
Skickat: den 19 mars 2024 10:42
Till: Suzanna Bengtsson <suzanna.bengtsson@bollebygd.se>
Ämne: enkel fråga till Kommunstyrelsens orförande KF 240321

Hej,

Till kommunstyrelsens ordförande

I Bollebygds tätort finns vårt vackra Tingshus som kommunen lagt ner såväl tid som
pengar på att bevara.
Hur gör kommunen för att underhålla exteriör, interiör och de vackra
inredningsdetaljerna på bästa sätt?
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